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خبـر مدیرکل راه آهن فارس:
تردد قطار در مسیر شیراز به مشهد متوقف است

 مدیرکل پشتیبانی امور دام استان فارس 

خبر داد؛

 توزیع گوشت قرمز و مرغ منجمد 
در فارس

 بازدید استاندار فارس از انبار 
نفت شهید تند گویان

استاندار فارس:
سالم سازی محیط اداری از وظایف 

حراست است

 مصوبات یک صد و سی امین جلسه شورای 
شهر شیراز:

کمک ده میلیون ریالی به رانندگان 
اتوبوس و مینی بوس

شهرداری شیراز کمیته سلامت پایش و ارزیابی 
فاصله گذاری اجتماعی را تشکیل دهد

مدیرکل راه آهن فارس اعلام کرد که تداوم در پی شیوع کرونا ویروس، قطارهای مسیر مشهد از این استان در اسفندماه متوقف شده و تا اطلاع ثانوی 
در این مسیر حرکتی نخواهد داشت. مهرداد انصاری در گفت وگو با ایسنا، بیان کرد: حرکت قطارهای استان فارس در مسیر تهران از ۸ فروردین 
امسال متوقف شده و تاکنون ورود و خروج مسافری از این مسیر نداشته ایم و از سوم اردیبهشت با حرکت و تعداد محدود مسافر حرکت خود را آغاز 
خواهد کرد. او ادامه داد: در روزهای ابتدایی نوروز امسال نیز تقریباً بیش از 70 درصد بلیت قطارها کنسل شدند به جز روزهای معدودی که مسافران 
بلیت ها را استرداد نکردند. مدیرکل راه آهن فارس با بیان اینکه طی مدت فوق تعداد مسافران ورودی از طریق مسیرهای ریلی به استان فارس بسیار 

کم و در حدود ۴۰ نفر بوده است، گفت: این تعداد مسافر به صورت چند روز در میان وارد استان شده اند.

فناوری  و  هوشمندسازی  کمیسیون  رئیس 
اطلاعات شورای شهر شیراز گفت: با اجرای 
پاسخگویی  سرعت  هوشمندسازی  طرح های 
به درخواست های مردمی افزایش و سفرهای 

غیرضروری درون شهری کاهش یافته است.
روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
عمومی و امور بین الملل شورای اسلامی شهر 
برگزاری  به  اشاره  با  دودمان«  لیلا  شیراز، 
کمیسیون  مشترک  جلسه  دومین  و  بیست 
و  اطلاعات  فناوری  و  هوشمندسازی 
شهرسازی و معماری شورای شهر شیراز که 
به صورت حضوری و ضمن بازدید از خدمات 
غیرحضوری معاونت معماری و شهرسازی و 
انجام گرفت از بحث  الکترونیک  شهرداری 
اقدامات  و  هوشمندسازی  خدمات  بررسی  و 

صورت گرفته در این سازمان گفت.
به طرح های هوشمندسازی که  اشاره  با  وی 
حال  در  شیراز  شهرداری  درمجموعه های 
در  این طرح ها  مثبت  اثرات  به  است،  انجام 
و  شهروندان  به  مربوط  امور  انجام  تسریع 
مردمی  درخواست های  به  بالا  پاسخگویی 

اشاره کرد.
او با تأکید بر اینکه با شیوع ویروس کرونا 
سفرهای  و  افزایش  سازمانی  بین  همکاری 
از  کاهش یافته،  شهروندان  درون شهری 
سیستم های  بیشتر  هرچه  تقویت  لزوم 
سازمان های  و  ادارات  در  هوشمندسازی 

شهرداری گفت.
این عضو شورای پنجم با تأکید بر اینکه با 
دقت در انجام تجزیه وتحلیل ها، هم مدت زمان 
کار  انجام  سرعت  هم  و  کاهش  بررسی 
از  پیش  کرد:  تصریح  است،  داشته  افزایش 
بحث کرونا برای انجام این امور 18 مرحله 
که  داشته  وجود  درون شهری  سفر  و  اداری 
یک ماه به طول می انجامیده اما اکنون ظرف 
مدت یک روز طرح معماری بررسی و تمامی 

نقطه نظرات به مخاطب خود ارائه می شود.
فناوری  و  هوشمندسازی  کمیسیون  رئیس 
تأکید  شیراز  شهر  اسلامی  شورای  اطلاعات 
کرد: گزارش ها نشان می دهد بالغ بر 57 طرح 
لحاظ فضای سبز،  به  معماری در یک روز، 
که  بررسی شده   ... و  تأسیسات  آتش نشانی، 
امکان  هم  و  شده  امور  تسریع  موجب  هم 
بررسی ها  این  در  مناطق  شهرداران  حضور 

فراهم بوده است.
شهروند  پروژه  به جزئیات  اشاره  با  دودمان 
ویندوز  تحت  سامانه ای  گفت:  نیز  سپاری 
سامانه،  این  در  که  شده  تعریف  موبایل  و 
شهروند پس از ورود می تواند استعلامات را 
بر اساس کد نوسازی ملک جست وجو کرده 

و نسبت به ثبت درخواست   اقدام کند.
او اضافه کرد: از 19 فروردین ماه سال جاری 
قابلیت ثبت درخواست استعلام غیر آپارتمان 
خلاف  عدم  و  کار  پایان  پروانه،  مسکونی، 

افزوده شده  سپاری  سامانه شهروند  به  ملک 
است.

شهرداری  از  بازدید  انتهای  در  است  گفتنی 
اداره کنترل و  الکترونیک »ضیایی« رئیس 
شهرسازی  یکپارچه  سیستم های  بر  نظارت 
در  خود  کار  گزارش  ارائه  با  شهرداری 
از  داشت:  اظهار  سپاری،  شهروند  پروژه 
سپاری  شهروند  سامانه  راه اندازی  ابتدای 
در  کاربر  بیست وچهار  و  هزار   17 تاکنون 
این سامانه ثبت نام کرده اند که 550 مورد از 
فروردین ماه   31 تا   19 زمانی  بازه  در  آن ها 
بوده که وضعیت درخواست ها را در 4 دسته 
تائید شده، دائم شده و جاری و  ابطال شده، 
 20 و   598  ،263  ،162 تعداد  به  ترتیب  به 

نشان می دهد.
وی با تأکید بر اینکه پیش ازاین در شهرداری 
نگاهی پراکنده و غیرمتمرکز نسبت به برخی 
امور وجود داشته اما اکنون این رویه اصلاح 
شده است، تصریح کرد: کلیه ضوابط سازمان 
نمایندگان سازمان های دیگر موردبررسی  با 
اعم  دیگر  سازمان  نماینده  هر  و  قرارگرفته 
در  جلسه   50 بالغ بر  خدماتی  سازمان های  از 
امکان  و  حضورداشته  معماری  کمیسیون 
بررسی طرح های فرادست کلیه سازمان ها با 
شهرداری چه درزمینه برنامه ریزی و طراحی 
شده  فراهم  زیرساختی  و  تأسیسات  چه  و 

است.

طی  در  گفت:  شیراز  اغذیه فروشان  و  پیتزا  صنف  اتحادیه  رئیس 
شیوع ویروس کرونا در یک ماه گذشته بیش از صد میلیارد تومان 

اعضای تحت پوشش این اتحادیه متضرر شده اند.
سرویس خبری/ خدیجه غضنفری: محمدرضا احمدپناه در مصاحبه 
اختصاصی با خبرنگار روزنامه طلوع بابیان اینکه این اتحادیه دارای 

۹۰۰ فقره پروانه کسب در شیراز و حومه است گفت: ۸۰ درصد 
هستند  استیجاری  مغازه های  دارای  شیراز  اغذیه فروشان  و  پیتزا  از 

که ماهانه از ۵ میلیون تا ۵۰ میلیون تومان اجاره پرداخت می کنند.
رئیس اتحادیه صنف پیتزا و اغذیه فروشان شیراز ادامه داد: در یک 
این  پوشش  تحت  اعضای  تومان  میلیارد   1۰۰ از  بیش  گذشته  ماه 

اتحادیه متضرر شده اند.
احمدپناه با اشاره به اینکه میانگین نیروهای شاغل در این مغازه ها 
۵ نفر هستند افزود: در پی شیوع ویروس کرونا متأسفانه طی این 
مدت حدود 1۰ هزار نفر با تعطیلی این صنف در شیراز بیکار و برای 

مخارج زندگی با مشکل مواجه شده اند.
وی خاطرنشان کرد: تا روال عادی باز شدن مغازه ها، تمام چک ها 
برگشت  کنونی  شرایط  این  در  ملک  صاحبان  به  اجاره بها  بابت 

می خورد و مشکلات این صنف بیشتر نمایان می شود.
در  داد:  ادامه  شیراز  اغذیه فروشان  و  پیتزا  صنف  اتحادیه  رئیس 
توسط  اجاره بها  تخفیف  برای  اتحادیه  طرف  از  نامه ای  راستا  این 
مالکین واحدهای صنفی برای پیگیری به اتاق اصناف استان فارس 

ارسال شده است.
پروانه  دریافت  برای  صنفی  واحد   ۲۵۰ داشت:  اظهار  پناه  احمد   
کسب  پروانه  آن ها  برای  هنوز  که  هستند  اقدام  دست  در  کسب 

صادر نشده است.
وی ادامه داد: درمجموع 1۲۰۰ واحد صنفی فعال در شیراز و حومه 

در این صنف مشغول به فعالیت هستند.

مدیرکل هواشناسی استان فارس گفت: میانگین بارندگی این استان در 
سال زراعی جاری که از مهر ۹۸ تاکنون را شامل می شود، ۴۰۲ میلی متر 
بیانگر هفت  به دوره زمانی مشابه در سال زراعی قبل،  بوده که نسبت 

درصد افزایش است.
مسعود دهملایی، در گفت وگو با ایرنا افزود: در مدت مشابه سال زراعی 
میانگین   ،۹۸ فروردین  سوم  تا   ۹۷ مهر  از  یعنی   )۹۷  –  ۹۸( گذشته 

بارندگی در این استان ۳۷۴ میلی متر بود.
زراعی  سال  در  فارس  استان  بارندگی  بلندمدت  میانگین  داد:  ادامه  وی 
گذشته نیز ۲۷۰ میلی متر به ثبت رسیده که این میزان در مدت مشابه سال 

زراعی امسال ۴۹ درصد افزایش داشته است.
او اظهار داشت: سال ۹۸ در این استان درمجموع میزان بارش ها به ۳۹۶ 
در  بارش ها  میزان  بیان کرد:  فارس  مدیرکل هواشناسی  میلی متر رسید. 
سال زراعی گذشته در شیراز ۳۲۱ میلی متر بود که این رقم در سال زراعی 
جاری تاکنون با ۱۶ درصد افزایش به بیش از ۳۷۱ میلی متر رسیده است.

دهملایی گفت: ظرف ۲۴ ساعت گذشته نیز شهرستان نی ریز با هشت و 
چهاردهم میلی متر بیشترین و جهرم با چهاردهم میلی متر کمترین میزان 
بارش را در استان داشته اند. به گفته وی، همچنین در مدت یاد شده در 

شیراز پنج و ۲ دهم میلی متر باران بارید.

بهنام حیدری رئیس جدید اداره آموزش وپرورش عشایر فارس شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی آموزش وپرورش فارس، 
مدیرکل آموزش وپرورش فارس توجه به اداره آموزش وپرورش عشایر 
نیاز به حمایت های  اداره  این  را عین عدالت آموزشی دانست و گفت: 
باید از امکانات موجود برای رفع و کاهش مشکلات آن  ویژه دارد و 

استفاده کرد.
اداره  جدید  و  قدیم  رؤسای  معارفه  و  تکریم  آئین  در  اسماعیلی  فرهاد 
آموزش وپرورش عشایر فارس گفت: توجه به اداره عشایری عین عدالت 
مشکلات  به  اشاره  با  فارس  آموزش وپرورش  مدیرکل  است.  آموزشی 

مالی کشور، گفت: اداره عشایری نیاز به حمایت های ویژه دارد و برای 
رفع این نیازها هم می توان از کمک نماینده ها و سایر دستگاه ها با استفاده 

از ظرفیت های برون سازمانی بهره برد.
وی گفت: باید از امکانات موجود برای رفع و کاهش مشکلات استفاده 
مجازی، ظرفیت  فضای  از  بهره گیری  به  می توان  از آن جمله  کرد که 
خانواده ها و امکانات سایر دستگاه ها برای دانش آموزان عشایری اشاره 
کرد. اسماعصیلی با بیان اینکه مجموعه عشایری یادگار و میراث مرحوم 
فراهم  منتظر  اینکه  بدون  بیگی  بهمن  است، گفت:  بزرگ  بیگی  بهمن 
شدن امکانات باشد به دنبال انجام کارها بود و این مهمترین اقدام وی بود.

 رئیس کمیسیون هوشمندسازی شورای 
شهر شیراز:

رئیس اتحادیه صنف پیتزا و اغذیه فروشان شیراز در مصاحبه اختصاصی با خبرنگار 
روزنامه طلوع عنوان کرد؛


